
 

 

1 

 

PROTOKÓŁ NR 68/24 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 13 marca 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Komisji radnego Krzysztofa Olszewskiego odbyło się w godzinach od 1610 do 1645. W spotkaniu 

udział wzięli członkowie Komisji i Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki - zgodnie z załączoną listą 

obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie  wniosku  Pana M. T. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniosku Mazowieckiego Stowarzyszenia 

Żeglarzy. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniosku Pana M. R. 

5. Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w 

Otwocku za 2023 r. 

6. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1 

  

Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Olszewski powitał zebranych i przedstawił 

porządek dzisiejszego posiedzenia. Radni nie zgłaszali uwag. 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Olszewski przedstawił  wniosek Pana  M.T. z dnia  

1 lutego 2024 r. o zmianę stawki za zajęcie pasa drogowego w Otwocku przy ul. Matejki.  

Po dyskusji i zgłaszanych wątpliwościach, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wniosek. 

Wniosek: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje do Zarządu Powiatu o informację nt. 

obowiązujących stawek za zajęcie pasa drogowego oraz szczegółów dot. poruszanych zagadnień we 

wniosku Pana M.T. a także informację o wielkości zajmowanej powierzchni  

i ponoszonych kosztów przez Wnioskodawcę. 

Jednocześnie Komisja zwraca się z zapytaniem, jakie działania zostały podjęte przez Zarząd Dróg 

Powiatowych i Wydz. Gospodarki Nieruchomościami (zgodnie z dekretacją w okresie od 7.02.24 r. 

do 26 lutego 2024 r.) oraz jakie działania powinna przyjąć Rada by pozytywnie rozpatrzyć 

przedmiotowy wniosek. 

Głosowanie: za – 3 osoby. 
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Ad. 3 

Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie wniosku Mazowieckiego 

Stowarzyszenia Żeglarzy dot. objęcia § 2 i § 3 Uchwały Nr 420/LXV/23 z dnia 28 września 2023 

r. w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na 

Jeziorze Rokola (Otwock Wielki) szkoleniowych jednostek pływających, żaglowych  

i motorowodnych Mazowieckiego Stowarzyszenia Żeglarzy Niepełnosprawnych. 

 

Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki zwrócił uwagę, że opinia Wydziału Ochrony Środowiska 

i opinia prawna Kancelarii Adwokackiej jest negatywna. 

Wobec powyższego  Komisja ponownie przeanalizowała ww. opinie i postanowiła uznać, że 

wniosek Mazowieckiego Stowarzyszenia Żeglarzy Niepełnosprawnych pomimo zrozumienia 

tematyki problemu nie może zostać uwzględniony ze względu na brak podstawy prawnej do 

wnioskowanego wyłączenia.   

 

Przedmiotowy projekt uchwały ze zmianą  § 1 w brzmieniu: 

„ § 1. Nie uwzględnia się wniosku z dnia 8 stycznia 2024 r. dot. objęcia § 2 i § 3 Uchwały Nr 

420/LXV/23 z dnia 28 września 2023 r. w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających z silnikami spalinowymi na Jeziorze Rokola (Otwock Wielki) szkoleniowych jednostek 

pływających, żaglowych i motorowodnych Mazowieckiego Stowarzyszenia Żeglarzy 

Niepełnosprawnych z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do uchwały.” 

 

został zaopiniowany pozytywnie; Głosowanie : za – 3 głosy 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie wniosku Pana M.R. z dnia 

17 stycznia 2024 r. o zapewnienie bezpieczeństwa użytkownikom przystanku autobusowego „Otwock 

Górecka 02”. 
Przedmiotowy projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

     Głosowanie : za – 3 głosy 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Otwocku za 2023r. 

zostało przyjęte bez uwag. 

Głosowanie : za – 3 głosy 

 

Ad. 6 

- Protokół Nr 63/24 ze wspólnego posiedzenia wszystkich komisji stałych Rady Powiatu 

Otwockiego z 8 stycznia 2024 r.; 

- Protokół Nr 66/24 z 19 lutego 2024 r.; 

- Protokół Nr 67/24 z 20 lutego 2024 r. 

ww. protokoły zostały przyjęte bez uwag. 

Głosowanie : za – 3 głosy 
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Ad. 7 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Hanna Michalak 

Przewodniczył: 

   Krzysztof Olszewski 


